
Marc Madruga
Entrenador d’handbol

A qui entrenes?
Entreno els cadets 

d’handbol. Faig petits, el que és 
l’esport de P-5. Són nanos de 
quatre a cinc anys. Fem només 
moviment i coordinació, coses 
d’aquestes.

Quants equips entrenes?
En principi dos, els alevins, 

amb en Cesc (un altre 
entrenador),i portem també ben
jamins, i els cadets de handbol

Els en tre n a m e n ts  hi ha 
a fic ió  o no hi ha cap  
mena d’interès?

Podriem dir que hi ha molta 
afició, que la gent és molt treba
lladora, molt disciplinada i la ve
ritat és aquesta. Podríem dir 
això, però el que passa és que 
hi ha dies per entrenar més, per 
entrenar menys i així.

I en els partits?
Els partits són molt diferents, 

perquè sembla que podrien fer 
més del que fan i sembla com si 
juguessin al seixanta per cent. 
El que es troba a faltar aquí al 
poble és ambient de més com
petitivitat. Hi ha d’haver 
l’ambient d’esport lúdic, però a 
la que fas un esport col·lectiu hi 
ha d’haver sempre la competició 
pel mig. Si no tens interès a 
guanyar i ésser millor que un al
tre els resultats baixen, 
evidentment, i no hi 
ha el que hi

hauria d’haver.
R elac ió  en 
tre  jugadors 
i e n tre n a 
dor.

A mí em 
sembla que és 
bona, sembla 
que hi ha un 
mínim de con
fiança, procu
rem que en els 
entrenaments 
hi hagi un res
pecte mutu, 
que hi hagi un 
treball i a fora 
dels entrena
ments que hi 
hagi una situa
ció bastant agradable que no si
gui allò que et vegin com un en
trenador, sinó com una persona 
del poble.

I entre els entrenadors?
Entre els entrenadors dels di

versos equips, molt bé. Més 
amb els petits que amb els grans. 
Entre clubs, bàsquet, handbol... 
molt bé

I entre els jugadors?
Entre jugadors a mi em sem

bla que hi ha bon ambinet per
què tots fan 

l’esport que els 
agrada i els 

uneix això. El 
p rob l ema

ve a partir de diferents actituds 
¡comportaments diferents ma
neres de pensar. Cadascú te un 
caràcter més fort, més agrada
ble, més introvertit, més extra
vertit... i a vegades xoquen els 
dos caràcters però un cop tot es 
serena hi ha bon ambient.

Què en penses del pú
blic?

Bé, en els entrenaments, no 
hi ha públic, però en els partits 
està bé. No es allò que només hi 
ha els pares i prou, sinó que hi 
ha molta gent que ve a veure 
esport i animar l’equip del poble. 
Normalment l’arbitre marxa amb 
molts més noms dels que ha 
vingut i la seva mare també hi és 
esmentada.


